

Terms & Conditions

a. Products, Content and Specifications.

All features, content, specifications, products and prices of products and services described or depicted on this Website www.putuovillage.com.my (this "Web Site"), are subject to change at any time without notice. Certain weights, measures and similar descriptions are approximate and are provided for convenience purposes only. **PUTUO VILLAGE SDN BHD.** ("PVSB") which operates the Website of <https://www.putuovillage.com.my/> (collectively, "we", "our" or "us"), make all reasonable efforts to accurately display the attributes of products, including the applicable colors; however, the actual color you see will depend on your computer system, and we cannot guarantee that your computer will accurately display such colors.

The inclusion of any products or services on this Web Site at a particular time does not imply or warrant that these products or services will be available at any time. It is your responsibility to ascertain and obey all applicable local, state, federal and international laws (including minimum age requirements) in regard to the possession, use and sale of any item purchased from this Web Site. By placing an order, you represent that the products ordered will be used only in a lawful manner.

b. Shipping Limitations.

When an order is placed, it will be shipped to an address designated by the purchaser as long as that shipping address is compliant with the shipping restrictions contained on this Web Site. All purchases from this Web Site are made pursuant to a shipment contract. As a result, risk of loss and title for items purchased from this Web Site pass to you upon delivery of the items to the carrier. You are responsible for filing any claims with carriers for damaged and/or lost shipments.

c. Delivery Terms

All Orders are processed within 1-2 days. Estimated delivery time is 5-7 working days. Orders are not shipped or delivered on weekends or holidays.

d. Customs.

If the country of the seller is different from the country of the buyer, the buyer is considered the importer of record and must comply with all laws and regulations of the country in which the buyer is receiving the goods. You should make sure that you can lawfully import the item into your country before purchasing the item. You may be subject to import duties and taxes, which are levied once a shipment reaches your country. In principle, additional charges for customs clearance must be borne by you if not specified otherwise explicitly on this Web Site; we have no control over these charges and cannot predict what they may be. Customs policies vary widely from country to country - please contact your local customs office for further information.

e. Accuracy of Information.

We attempt to ensure that information on this Web Site is complete, accurate and current. Despite our efforts, the information on this Web Site may occasionally be inaccurate,

incomplete or out of date. We make no representation as to the completeness, accuracy or currency of any information on this Web Site. For example, products included on this Web Site may be unavailable, may have different attributes than those listed, or may actually carry a different price than that stated on this Web Site. In addition, we may make changes in information about price and availability without notice. While it is our practice to confirm orders by email, the receipt of an email order confirmation does not constitute our acceptance of an order or our confirmation of an offer to sell a product or service. We reserve the right, without prior notice, to limit the order quantity on any product or service and/or to refuse service to any customer. We also may require verification of information prior to the acceptance and/or shipment of any order.

f. Use of this Web Site.

The design of this Web Site and all text, graphics, information, content, and other material displayed on or that can be downloaded from this Web Site are protected by copyright, trademark and other laws and may not be used except as permitted in these Terms and Conditions or with prior written permission of the owner of such material. You may not modify the information or materials displayed on or that can be downloaded from this Web Site in any way or reproduce or publicly display, perform, or distribute or otherwise use any such information or materials for any public or commercial purpose. Any unauthorized use of any such information or materials may violate copyright laws, trademark laws, laws of privacy and publicity, and other laws and regulations. All our rights against any person found to be in breach of this clause are expressly reserved and no failure or delay on our part to take action against such person shall be construed as a waiver of our rights.

g. Trademarks.

Certain trademarks, trade names, service marks and logos used or displayed on this Web Site are registered and unregistered trademarks, trade names and service marks of PVSB and its affiliates. Other trademarks, trade names and service marks used or displayed on this Web Site are the registered and unregistered trademarks, trade names and service marks of their respective owners, including PUTUO VILLAGE SDN BHD.. and its affiliates. Nothing contained on this Web Site grants or should be construed as granting, by implication, estoppel, or otherwise, any license or right to use any trademarks, trade names, service marks or logos displayed on this Web Site without the written permission of PVSB, PUTUO VILLAGE SDN BHD... or such other owner. All our rights against any person found to be in breach of this clause are expressly reserved and no failure or delay on our part to take action against such person shall be construed as a waiver of our rights.

h. Linking to this Web Site.

Creating or maintaining any link from another Web site to any page on this Web Site without our prior written permission is prohibited. Running or displaying this Web Site or any information or material displayed on this Web Site in frames or through similar means on another Web site without our prior written permission is prohibited. Any permitted links to this Web Site must comply with all applicable laws, rule and regulations.

i. Inappropriate Material.

You are prohibited from posting or transmitting any unlawful, threatening, defamatory, libelous, obscene, pornographic or profane material or any material that could constitute or encourage

conduct that would be considered a criminal offense or give rise to civil liability, or otherwise violate any law, to this Web Site. In addition to any remedies that we may have at law or in equity, if we determine, in our sole discretion, that you have violated or are likely to violate the foregoing prohibitions, we may take any action we deem necessary to cure or prevent the violation, including without limitation, the immediate removal of the related materials from this Web Site. We will fully cooperate with any law enforcement authorities or court order or subpoena requesting or directing us to disclose the identity of anyone posting such materials.

j. User Information.

Other than personally identifiable information, which is subject to this Web Site's Privacy Policy, any material, information, suggestions, ideas, concepts, know-how, techniques, questions, comments or other communication you transmit or post to this Web Site in any manner ("User Communications") is and will be considered non-confidential and non-proprietary. We and our respective affiliates and our or their designees may use any or all User Communications for any purpose whatsoever, including, without limitation, reproduction, transmission, disclosure, publication, broadcast, development, manufacturing and/or marketing in any manner whatsoever for any or all commercial or non-commercial purposes. We may, but are not obligated to, monitor or review any User Communications. We will have no obligation to use, return, review, or respond to any User Communications. We will have no liability related to the content of any such User Communications, whether or not arising under the laws of copyright, libel, privacy, obscenity, or otherwise. We retain the right to remove any or all User Communications that includes any material we deem inappropriate or unacceptable.

k. Disclaimers.

Your use of this site is at your risk. The information, materials and services provided on or through this web site are provided "as is" without any warranties of any kind including warranties of merchantability, fitness for a particular purpose, or non-infringement of intellectual property. neither PUTUO VILLAGE SDN BHD., nor any of their respective affiliates make any warranty or representation as to the accuracy or completeness of the information, materials or services provided on or through this web site.

The information, materials and services provided on or through this web site may be out of date, and neither PUTUO VILLAGE SDN BHD., nor any of their respective affiliates makes any commitment or assumes any duty to update such information, materials or services. The foregoing exclusions of implied warranties do not apply to the extent prohibited by law. Please refer to your local laws for any such prohibitions.

All products and services purchased on or through this web site are subject only to any applicable warranties of their respective manufacturers, distributors and suppliers, if any. to the fullest extent permissible by applicable law, we hereby disclaim all warranties of any kind, either express or implied, including, any implied warranties with respect to the products and services listed or purchased on or through this web site without limiting the generality of the foregoing, we hereby expressly disclaim all liability for product defect or failure, claims that are due to normal wear, product misuse, abuse, product modification, improper product selection, non-compliance with any codes, or misappropriation.

We make no warranties to those defined as "purchasers" in the magnuson-moss warranty-federal trade commission improvements act the foregoing exclusions of implied warranties do not apply to the extent prohibited by law. Please refer to your local laws for any such prohibitions.

I. Limitations of Liability.

Neither PVSB nor PUTUO VILLAGE SDN BHD.. assumes any responsibility, or will be liable, for any damages to, or any viruses that may infect, your computer, telecommunication equipment, or other property caused by or arising from your access to, use of, or browsing of this Web Site, or your downloading of any information or materials from this Web Site.

in no event will PVSB or PUTUO VILLAGE SDN BHD.. or any of their respective officers, directors, employees, shareholders, affiliates, agents, successors or assigns, nor any party involved in the creation, production or transmission of this web site, be liable to you or anyone else for any direct, indirect, special, punitive, incidental or consequential damages (including, without limitation, those resulting from lost profits, lost data or business interruption) arising out of the use, inability to use, or the results of use of this web site, any web sites linked to this web site, or the materials, information or services contained on any or all such web sites, whether based on warranty, contract, tort or any other legal theory and whether or not advised of the possibility of such damages. the foregoing limitations of liability do not apply to the extent prohibited by law. Please refer to your local laws for any such prohibitions.

In the event of any problem with this web site or any content, you agree that your sole remedy is to cease using this web site. in the event of any problem with the products or services that you have purchased on or through this web site, you agree that your sole remedy, if any, is from the manufacturer of such products or supplier of such services, in accordance with such manufacturer's or supplier's warranty, or to seek a return and refund for such product or services in accordance with the returns and refunds policies posted on this web site.

m. Revisions to these Terms and Conditions.

These Terms and Conditions may be revised at any time and from time to time by updating this posting. You should visit this page from time to time to review the then current Terms and Conditions because they are binding on you. Certain provisions of these Terms and Conditions may be superseded by legal notices or terms located on particular pages of this Web Site.

n. Choice of Law; Jurisdiction.

These Terms and Conditions supersede any other agreement between you and PVSB or PUTUO VILLAGE SDN BHD.. to the extent necessary to resolve any inconsistency or ambiguity between them. These Terms and Conditions will be governed by and construed in accordance with the laws of Malaysia, without giving effect to any principles of conflicts of laws. Any action seeking legal or equitable relief arising out of or relating to this Web Site will be brought only in the courts of Malaysia. A printed version of these Terms and Conditions will be admissible in judicial and administrative proceedings based upon or relating to these Terms and Conditions to the same extent and subject to the same conditions as other business documents and records originally generated and maintained in printed form.

o. Termination.

You or we may suspend or terminate your account or your use of this Web Site at any time, for any reason or for no reason. You are personally liable for any orders placed or charges incurred through your account prior to termination. We reserve the right to change, suspend, or discontinue all or any aspect of this Web Site at any time without notice.

p. Indemnity.

You agree to indemnify and hold PVSB and our parents, affiliates (and their franchisees and licensees), and subsidiaries, officers, directors, employees, successors and assigns, harmless from any claim, loss or demand, including reasonable attorneys' fees, made by any third party due to or arising out of your use of our Web Site, your connection to our Web Site, your violation of these Terms and Conditions, or your violation of any rights of another party. This indemnity survives termination of these Terms and Conditions.

q. Domestic Use; Export Restriction.

We control the Web Site from our offices within Malaysia. We make no representation that the Web Site or its content (including, without limitation, any products or services available on or through the Web Site) are appropriate or available for use in other locations. Users who access the Web Site from outside Malaysia do so on their own initiative and must bear all responsibility for compliance with local laws, if applicable. No content from the Web Site may be downloaded in violation of Malaysia law.

r. General.

Our failure to exercise or enforce any right or provision of these Terms and Conditions shall not constitute a waiver of such right or provision by us. If any provision of these Terms and Conditions is found by a court of competent jurisdiction to be invalid, the parties nevertheless agree that the court should endeavor to give effect to the parties' intentions as reflected in the provision, and the other provisions of our Terms and Conditions remain in full force and effect. You agree that regardless of any statute or law to the contrary, any claim or cause of action arising out of or related to use of the Web Site or our Terms and Conditions must be filed within one (1) year after such claim or cause of action arose or be forever barred.

s. Additional Assistance.

If you do not understand any of the foregoing Terms and Conditions or if you have any questions or comments, we invite you to contact us at PVSB, Marketing Department customer@putuovillage.com.my. Alternatively, you may call us at (607) 213 3398

条款与条规

a. 产品、内容与规格

我们保留随时修改本网站中所描述的产品、服务及其功能、价格等功能的权力，恕不另行通知。特定的商品重量、尺寸以及描述皆为近似值，仅为提供方便。PUTUO VILLAGE SDN BHD. (“”)所经营的网 www.putuovillage.com.my (统称“我们”或“我们的”)，将努力呈现准确的产品属性，包括适用的颜色；然而，您所看到的颜色取决于您的电脑系统，我们无法保证您的电脑能够准确的显示颜色。

在特定时间里，本网站上的任何产品或服务并不意味着保证这些产品或服务可随时使用。您有责任确定并遵守有关拥有、使用和销售从本网站购买的任何物品的适用地方，州、联邦和国际法律（包括最低年龄要求）。通过下订单，您表示同意订购的产品仅以合法方式使用。

b. 运输限制

依据订单，若该送货地址符合本网站的送货条款及限制，它将被运送到买方的指定地址。本网站的所有购买程序均依据装运合同进行。因此，当商品交托于承运人后，商品的损失风险及所有权将转移给您。您有责任向承运人提交任何损失和、或丢失商品的索赔。

c. 交货条件

所有的订单将会在 1-2 日内处理，预计将会在 5-7 个工作日内收到货物。周末及公共假期将不发货。

d. 海关

如果卖方所在的国家或地区与买方所在的国家或地区不同，买方将被视为进口商必须遵守买方所在国家的所有接收产品的法律及法规。您应在购买之前确保您所在的国家或地区可合法进口改产品。一旦货物抵达您的国家，您可能需要缴纳进口税。原则上，本网站未由明确指定，您则必须承担额外的通关费用，我们无法控制及预估可能的额外费用。各国的海关政策差异甚大，请联系您当地的海关以获得更多信息。

e. 信息准确性

我们试图确保本网站的信息的完整性、准确性和及时性。尽管我们付出努力，但本网站上的信息或许有时可能会不准确、不完整或过时。我们将不针对网站上的任何讯息的完整、准确及通用性进行任何陈述。例如，本网站上包含的产品可能不可能、可能与列出的产品属于不同属性、或者与网站所述的价格不同。此外，我们可能会在不另行同时的情况下更改有关价格及相关可用性信息。虽然我们会透过电子邮件确认订单，但接收到电子邮件并不构成正式的订单或服务承诺。我们保留权利，限制任何的产品或服务订单数量或拒绝向任何顾客提供服务，恕不另行通知。我们可能会要求在接收或发货前要求进行信息验证。。

f. 使用本网站

本网站的设计以及可从本网站所下载的所有文字、图形、信息、内容或其他材料受版权、商标和其他法律保护，除非“条规与条款”允许或所有者的书面许可否则不得使用此类材料。您不得以任何方式修改本网站上显示的、或所下载的信息或材料、或出于任何公共或商业目的复制

或公开展示、执行、分发或以其他方式使用任何此类的信息或材料。未经授权使用此类信息或材料可能违反版权法、商标法、隐私法、宣传法以及其他法律法规。

g. 商标

本网站上使用或显示的商标、商品名称、服务标记、徽标都是 PVSB 的注册及未注册商标，商品名称或服务标记。本网站上使用或显示的其他商标、商品名称和服务标记是其各自所有者或者 PVSB 的注册和未注册商标，商品名称和服务标记。未经 PVSB, 附属公司或相关公司的书面许可，本网站的任何内容均未授予或应被解释为以暗示、禁止以其他方式授予使用本网站上显示的任何商标、商品名称、服务标记或徽标的任何许可或权。

h. 连接本网站

未经我们事先书面许可，禁止从其他网站建立或维护任何页面的任何连结网页到本网站，并禁止在其他网站上以框架或类似方式运行或显示本网站上或任何讯息或素材。本网站仅允许所有符合法律、法规及规定的连结。

i. 不合适材料发布

您被禁止发布或散播任何非法、威胁、毁谤、淫秽、色情或亵渎的材料，或被视为构成或鼓励引起刑事犯罪、民事责任或任何违反法律的行为到本网站。除了我们在法律或合理中可能拥有的任何补救措施外，如果我们认为该内容不恰当或违反我们政策或法律之虞，我们可能会采取必要行动以阻止违反行为包括但不限于立即从网站将相关材料删除。我们将与任何执法机构或法院所颁布的指示、要求、指示或命令充分合作，披露此资料的发布者的身份。

j. 用户信息

除了本网站所提及的个人身份信息之外，以任何方式上传或发布到本网站的材料、讯息、建议、想法、概念、技术诀窍、技巧、问题、评论或其他信息（“用户通讯”），皆被视为保密或非专有。我们和与我们相关联的公司，以及我们或他们的所指定的专员可以出于任何目的，包括但不限于任何方式的复制、传输、披露、出版、广播、开发、制造并使用这些营销讯息于所有的商业与非商业目的。我们不对任何此类的用户通信内容承担任何责任，无论是否由版权、毁谤、隐私、淫秽或其他方面引起的法律责任。

k. 免责声明

您使用本网站的风险由您承担。通过本网站提供的信息，材料和服务均按“原样”提供，PVSB 及任何相关公司，不提供任何形式的保证，包括适销性，特定用途的适用性或不侵犯知识产权的保证。或者对本网站上提供或通过本网站提供的信息，材料或服务的准确性或完整性做出任何保证或陈述。通过本网站提供或通过本网站提供的信息，材料和服务可能过时，而 PVSB 或其他相关公司均不承担任何责任或承担任何更新此类信息、材料或服务的责任。上述保证的条款不适用于法律禁止的范围。请参阅任何此类禁令的当地法律。

通过本网站购买的所有产品和服务仅受其各自制造商、分销商和供应商的任何适用保证（如果有）的约束。在适用法律允许的最大范围内，我们特此声明不对任何形式提供任何明示或暗示的保证，包括对本网站上或通过本网站上市或购买的产品和服务的任何暗示保证。在不限于上述一般性的情况下，我们明确拒绝承担因产品缺陷或故障而承担的所有责任，这些责任归因于正常磨损、产品误用、滥用、产品修改或选择不当、不遵守任何规范或错误解决。我们不对作为“消费者”的定义做出任何保证 在 MAGNUSON-MOSS 担保 - 联邦贸易委员会改进法案中。上述保证的条款不适用于法律禁止的范围。请参阅任何此类禁令的当地法律。

l. 责任限制

PVSB 不对您使用或浏览本网站、从网站下载任何信息或材料，所造成的任何因您的设备或其他财产造成的任何损害或任何可能感染的电脑病毒，承担任何责任或将承担任何责任。在任何情况下，PVSB 或 PUTUO VILLAGE SDN BHD.，或任何官员、董事、员工、股东、联属公司、代理商、继承人或受让人或参与本网站创建、生产或传输的任何一方，对您或任何人直接、间接、特殊、惩罚性、偶然性或后果性损害负责（包括但不限于由利润损失，数据丢失或业务中断造成的）。不在使用范围内，无法使用，或使用本网站的结果，本网站上链接的任何网站，或任何或所有此类网站上包含的材料，信息或服务，无论是基于保修，合同，侵权还是其他任何其他网站法律理论以及是否或不建议此类损害的可能性。上述责任限制不适用于法律禁止的范围。请参阅任何此类禁令的当地法律。

在本网站或任何内容出现任何问题的情况下，您同意您的唯一补救措施是停止使用本网站。如果您在本网站上或通过本网站购买的产品或服务出现任何问题，您同意根据此类制造商的规定，您应获得此类产品的制造商或此类服务的供应商的唯一补救措施或供应商的保证，或根据本网站上发布的退货和退款政策寻求退回和退款的产品或服务。

m. 条款修订

我们可能会不时变更或修改使用条款。因此每当您造访本网站时，请务必参阅这些页面。如果您在我们变更或修订本使用条款后继续使用本网站，亦代表您同意新的使用条款。

n. 准据法

本条款与条规构成您与 PVSB 或 PUTUO VILLAGE SDN BHD. 之间的协议，当存在任何的分歧或不一致性时，取代您与 PVSB 或 PUTUO VILLAGE SDN BHD. 之间的任何协议。本条款和条规以马来西亚法律作为准据法并据此解释且不适用法律冲突原则。

因本网站引起或与本网站有关的任何法律诉讼仅在马来西亚法院提出。这些条款与条规的印刷版本将在相关的司法和刑侦诉讼中被接受，其程度和条件与最初与最初以印刷形式生成和维护的其他商业文件的记录相同。

o. 终止

我们可以出于任何原因或无理由，随时暂停或终止您的帐户或您对本网站的使用权。您对在终止前通过您的帐户发出的任何订单或费用负有个人责任。我们保留随时更改，暂停或终止本网站全部或任何方面的权利，恕不另行通知。

o. 本地使用；出口限制

我们将通过马来西亚办事处管理网站。我们不保证本网站及其内容（包括但不限于本网站上或通过本网站所提供的任何产品与服务）适合用于其他的国家。若您从马来西亚境外访问本网站，必须遵守当地法律，并承担责任。不得在违犯马来西亚法律的情况下下载本网站的任何内容。

p. 担保

当您使用我们的网站或我们网站的链接时违犯条规与条款，或侵犯另一方的任何权利时，您同意对 PVSB 和我们的母公司、附属公司以及子公司的管理人员、董事、员工、继任者、和受让人进行赔偿及抗辩，并使其免于可归责于其下的任何赔偿、损失或要求包括合理的费用包括但不限于纠纷调解费用等。该赔偿在这些条款和条件终止后仍然生效。

q. 我们未能行使或执行本条款和条件的任何权利或规定，并不构成我们放弃此类权利或规定。如果有管辖权的法院认定这些条款和条件的任何条款无效，则双方同意法院应努力实施条款中所反映的当事人的意图以及我们条款的其他规定。并且条件仍然完全有效。您同意无论相反的任何法规或法律如何，由于使用本网站或我们的条款和条件而引起或与之相关的任何索赔或诉讼必须在此类索赔或原因之后的一年内提交。

r. 额外协助

若您针对我们的条规与条款有任何的疑问，请随时电邮联系我们普陀村行销部, customer@putuovillage.com.my, 或致电 (607) 213-3398